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Styremøtereferat 18.04.2024 
 
Dato: 18.04.2024 
 
Sted: Båtforeningens lokaler 
 
Deltakere: 

Marius Einarsen  x 

Anders Agnalt  x 

Rino Bangor  x 

Roger Thorvaldsen  x 

Jon Vidar Lauritzen  x 

Gerd Runhovde  x 

 
 
Agenda: 

 

1. Godkjenne referat fra sist møte. Referat skal være lest før møtet. (Alle) 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul (Jon Vidar, Roger og Marius) 

3. Økonomi. Anders informerer om det er noe nytt. Er vi innenfor budsjett (Anders) 
4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna. Må vi 

gjøre tiltak for å få det fullt? (Roger) 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang (Rino) 
6. Arbeidsgruppe port: Informasjon om status/fremgang (Jon Vidar) 

7. Vask i sanitæranlegg for sesongen 2024. (Marius) 
8. Sette opp stolper i sundet. Disse har blitt tatt av isen. (Marius) 
9. HMS. Vurdere tiltak for å forbedre sikkerheten i havna. (Marius) 

 

Referat: 

1. Godkjenne referat fra sist møte.  

Dette ble godkjent 
 
 

2.  Se gjennom vedlikeholdsplan/årshjul  
Vask av bryggen starter helg 19-21/4. Resterende arbeid innkalles til 

dugnad. Det planlegges for 2 dugnader. Dugnad 1 er oljing av brygger. 
Dugnad 2 er diverse arbeid som f.eks: port, kabelngedleging til ny adgangs 

port brygge, reparasjoner av småskader på brygga/ uteliggere, klippe gress, 
male garasjen, generelt rensing av tomt. Datoer for dugnad publiseres på FB 
og båtforeningens hjemmeside. Mye annet dugnadsarbeid er det teknisk som 

har ansvar/ jobber med.  
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3. Økonomi. 
Faktura for sommer kommer etter de 4 uttakene. Medlemmene kan forvente 
faktura i midten/ slutten av mai.  
 

4. Ledig plasser i havna? Roger informerer om status på belegget i havna.  
1stk =2,5M salg, 1stk = 3 M for salg, 2 stk = 4m for salg.  2stk = 3,5 m utleie, 1 
stk = 3 m utleie, 1stk= 4 M utleie.  

 
5. Arbeidsgruppe bryggefront: Informasjon om status/fremgang.  

Har snakket med geoteknikk. Disse driver med bl.a spunting. Fått anbefaling i å 
ikke gjøre det som er vedtatt på årsmøte. Vi går derfor ikke videre med dette 
prosjektet nå. Vi kommer til å måle videre utglidning og det ble på dette 

styremøtet snakket om geoteknikk kunne gjøre en risikovurdering av 
spuntveggen. Denne saken jobbes det videre med.  
 

6. Arbeidsgruppe port:  
Porten er bestilt og skal være ferdig produsert uke 17. Transport undersøkes og 
ordnes.   

 
7. Vask i sanitæranlegg for sesongen 2024.  

2 stykker har meldt interesse. Disse starter i mai og holder på ut september. 250 

kr.pr. vask. Sekretær organiserer dette.  
 

8. Sette opp stolper i sundet.  

Dette blir en del av vårdugnaden. Stolper kjøpes inn til dette 
 

9. HMS. Vurdere tiltak for å forbedre sikkerheten i havna.  

Teknisk komite er innkalt til møte angående dette 29.04.24. Det er ønskelig med 
en liten komitee på HMS.  
 

 

Referent og sekretær 
 

Gerd Runhovde 
Skjærviken Båtforening 

 


